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SISÄILMATYÖRYHMÄN KOKOUS 29.10.2021 

Paikka: Etäkokous 

Läsnä: Henkilöstöpäällikkö Nina Granqvist, Sisäisten palvelujen päällikkö Bengt Lindholm, tiedottaja Nina 

Näsänen, työsuojeluvaltuutetut Risto Ilvonen, Jarkko Widerholm ja Kirsi Nylund, terveydenhoitajat Eeva-

Liisa Kortelainen ja Silja Söderblom, siivoustyön johtaja Irma Kelosto, terveystarkastaja Johanna Holmberg, 

terveysvalvonnan johtaja Katianna Kuula 

KÄSITELLYT ASIAT  

UUDET KOHTEET  

Lääkäriasunto, Tammiharju 

Hajuhaitat jatkuneet. Koska aiemmat mittaustulokset eivät ole antaneet selvyyttä asiaan, on otettu 

formaldehydinäytteitä. Tulokset saataneen marraskuun aikana. 

TUTKIMUSTEN ALAISET KOHTEET 

Kirjasto 

Ei uusia tietoja. 

Keksi 

Ei uusia tietoja. 

Hangö högstadium 

Ei uusia tietoja. 

KORJAUSSUUNNITTELUN ALAISET KOHTEET 

Kaupungintalo 

Ilmamäärien mittaukset on tehty, painesuhteita on mitattu. Ensimmäisen kerroksen ikkunoiden vaihdon 

arkkitehtisuunnittelu on käynnissä. Yhdessä huoneessa kolmannessa kerroksessa on mitattu linoleum-

matosta tulevia päästöjä. Lattiapinnoite on uusittava. Vastaavia ongelmia voi olla muissakin huoneissa, 

syitä selvitetään.  

KORJAUSTÖIDEN ALAISET KOHTEET 

Paloasema 

Tämän vuoden ulkotöitä ei enää voi toteuttaa. Suunnitellut työt voivat jäädä tältä vuodelta tekemättä 

kustannuskehityksen vuoksi, jolloin ne siirtyvät toteutettaviksi talousarvion puitteissa vuosina 2022-23. 

Urheilutalo 

Pohjoisen puolen sokkelityöt sisältyvät ensi vuoden talousarvioehdotukseen.  

Keskuskoulu -Centralskolan 

Koulun sisäilmaryhmä on kokoustanut 11.10.2021. Uusia sisäilmailmoituksia ei ole saatu, oireilu on 

koulussa hyvin vähäistä. Esiintyviä oireita helpottamaan harkitaan yhteen tilaan hieman erilaista 



PM 

   9.11.2021 

SYDD  Päivämäärä  3.1.20 

ilmanpuhdistinta. Tilojen sterilointi UV-valolla ei tällaisessa tapauksessa ole tarkoituksenmukaista, koska se 

voi aiheuttaa laajempaa herkistymistä. 

Alustava raportti kesällä tehdyistä tutkimuksista on käyty läpi ja lopullinen raportti julkaistaneen vielä 

marraskuussa. Tutkimukset sekä korjaustyöt jatkuvat ensi vuonna.  

Haagapuiston koulu 

Tänä vuonna tehtävät työt ovat valmistuneet. Ensi vuodelle suunnitellaan kalusteiden uudistamista ja 

sisäpihan pintojen toteutusta, jäljellä olevat lattiatyöt tehdään seuraavina vuosina. Koulusta ei ole pitkään 

aikaan tullut sisäilmailmoituksia ja jäljellä olevat työt kuuluvat suunnitelmanmukaiseen peruskorjaukseen, 

jonka vuoksi kohde poistetaan seurannasta? 

Terveyskeskus 

Itäsiiven töistä neuvotellaan vakuutusyhtiön kanssa. Varsinaiset korjaustyöt aloitetaan todennäköisesti 

vuonna 2023. Vuodeosaston etelän puoleisen julkisivun korjaustyöt sekä vesikaton uusiminen on 

suunniteltu vuodelle 2022. Vesivaurioitunut potilashuone on korjattu. Kellariin on kunnostettu tila 

varastoksi, seuraavaksi kunnostetaan pukutila miehille.  

JÄLKISEURANNASSA OLEVAT KOHTEET 

Astrea 

Kosteusseurantojen tulosten mukaan sokkelien tilanne on nyt parempi. Suunnitelmissa on vielä yksi mittaus 

ulkoseinistä. Lattia – seinäliitos on korjattava. 

Halmstadintalo 

Ei uusia tietoja 

Virastotalo 

Ei uusia tietoja 

Hangonkylän koulu/esikoulu 

Ikkunoiden uusiminen on suunniteltu ensi vuodelle.  

MUUT ASIAT 

Suunnitteilla on tutustumiskäynti kohteeseen, jossa käytetty UV-valoa.  

Keskusteltiin liikenteen vaikutuksesta sisäilmaan, joka on ilmeisesti joissakin kohteissa huomattavaakin. 

Kysytään ympäristöpäälliköltä mahdollisia tietoja ilmanlaatumittauksista. Asiaan palataan tulevissa 

kokouksissa.  

Sisäilmaryhmän seuraava kokous pidetään 27.1.2022 klo 14:30 

 


